

Notes and Announcements**1995 Society Awards**

Jason J.S Barton	The Francis McNaughton Memorial Prize for Clinical Research
David Clarke	The KG McKenzie Prize for Clinical Research in Basic Neuroscience 1st Prize
Shah Siddiqi	The KG McKenzie Prize for Clinical Research in Basic Neuroscience 2nd Prize
Mohammed Enterari-Taher	The Herbert Jasper Prize
Joon H. Uhm	The Andre Barbeau Memorial Prize for Basic Research in Neuroscience

1995 Gagnants des prix

Jason J.S Barton	Prix commémoratif Francis McNaughton pour la recherche clinique
David Clarke	Prix commémoratif K.G. McKenzie pour la recherche clinique 1^{er} prix
Shah Siddiqi	Prix commémoratif K.G. McKenzie pour la recherche clinique 2^e prix
Mohammed Enterari-Taher	Prix Herbert Jasper
Joon H. Uhm	Prix commémoratif André Barbeau pour la recherche de base

GLAXO WELLCOME – CCNS FELLOWSHIP IN CLINICAL NEUROSCIENCES

This newly-created fellowship has been established to support clinical neurosciences research in Canada in the fields of headache and epilepsy. The fellowship is valued at \$45,000 and will be awarded annually for a one year period. The first award will be tenable as from July 1st 1996.

Candidates must be enrolled in or have completed a specialty program approved by the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada.

Applications must be received by January 31st 1996.

Further details and instructions for applicants may be obtained from:

**GW-CCNS Fellowship
Canadian Congress of Neurological Sciences
PO Box 4220, Station C
Calgary, Alberta T2T 5N1
(403) 229-9544**

GLAXO WELLCOME – CCNS BOURSE DE RECHERCHE CLINIQUE EN SCIENCES NEUROLOGIQUES

Une nouvelle bourse a été créé afin de soutenir la recherche clinique en sciences neurologiques au Canada, plus précisément pour le traitement de la céphalée et de l'épilepsie. D'une valeur de 45 000 \$, la bourse sera attribuée chaque année pour une période d'un an et prendra effet le 1^{er} juillet 1996.

Les candidats doivent être inscrits à un programme de spécialité approuvé par le Collège Royal des Médecins et Chirurgiens du Canada, ou l'avoir terminé.

Date limite de réception des demandes de bourse : le 31 janvier 1996.

Pour obtenir plus de précisions, écrire à l'adresse suivante :

**Bourse de recherche GW-CCSN
Congrès canadien des sciences neurologiques
PO Box 4220, Station C
Calgary (Alberta) T2T 5N1
(403) 229-9544**